
Folketingets Sundhedsudvalg har den 17. juni 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 664 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 664:
’’Ministeren bedes oplyse, hvordan øgede omkostninger til administration skal 
finansieres i forbindelse med indførelse af brugerbetaling på offentlige fertili-
tetsklinikker. Herunder bedes ministeren oplyse, om udgifter til administration 
af de 50 mio. kr. til ”grupper med særlige behov”, er indeholdt i den beregnede 
offentlige besparelse på 200 mio. kr.”

Svar:
Det overvejes i øjeblikket, hvorledes genopretningsaftalens punkt om behand-
ling med kunstig befrugtning kan udmøntes mest hensigtsmæssigt, og rege-
ringen vil på baggrund heraf fremsætte lovforslag i efteråret. Det vil naturligvis 
indgå i overvejelserne, at ordningen kan gennemføres på en administrativt 
hensigtsmæssig måde. 
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